
Zápis z jednání finančního výboru 7.11. 2016 
 
Přítomni:  
pí. Holoubková, p. Kuchta, p. Mervart, p. Bendl, M. Filinger, M. Peková 
 
 
Body k projednání:  
 
Žádosti o dotace pro spolky na rok 2017 
 
Bereme na vědomí. Členové FV se pozastavili nad skutečností, že v roce 2016 
došlo k překročení čerpání prostředků určených pro dotace o 66 TCZK nad 
rámec vč. rezervy.  Čeká se na vyúčtování za 2016. 
 
RO č. 9 
 
Výdaje na vánoční osvětlení od Kostela k Obalovně 240TCZK se týká i ulice Do 
Klecánek, přičemž reálné výdaje budou cca 190TCZK 
 
Jinak bez připomínek 
 
Návrh Rozpočtu pro rok 2017 
 
Příjmová část: 
 

 Navýšení daňových příjmů o 2 mio CZK – je to reálné? 
 Navýšení příjmů DPH o 2 mio CZK dtto? 
 Daň z příjmů ze závislé činnosti FOO a PO o 3 mio CZK dle skutečnosti 

2016 
 
Podáno dílčí vysvětlení – očekávání dle skutečnosti. 

 
Výdajová část: 

 Nižší než skutečnost svoz komunálního odpadu 1,2 mio vs 1,5 mio CZK? 
 Činnost místní samosprávy nižší o 2 mio vs 2016 – 7,8 vs 9,8 mio CZK – 

jedná se položku ostatní nákupy jinde neuvedené?  
 Položka 1 mio CZK „pozemek“ – o co se jedná? 

 
Výroční zpráva o činnosti školy 2015/2016 

 
 
 
V Klecanech 7.11. 2016 
 
 

 
 
 

 



 
 

 
 


